
 

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 2. DO 6. SEPTEMBRA 2010 
Petek, 3. september 2010: 

 ob 9. uri 36. nujna seja Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katerega član je 
poslanec SLS Gvido Kres 

 ob 10. uri pogovor predstavnikov poslanskih skupin z analitiki State Departmenta in predstavniki 
Veleposlaništva ZDA 

 ob 12. uri 64. redna seja Odbora DZ RS za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS SLS Jakob 
Presečnik 

Nedelja, 5. september 2010:  
 ob 8. uri začetek pohoda po Baragovi poti v organizaciji OO SLS Trebnje (več informacij v vabilu na koncu E-

novičnika SLS) 
 ob 14. uri volilni občni zbor OO SLS Pertoča Rogašovci v VGD Serdica 

 

 
LS na Beethovnovi poleg vseh drugih rednih obveznosti živelo, dihalo, sanjalo in delalo za 18. Tabor SLS, ki je bil načrtovan za zadnjo avgustovsko nedeljo v
vičnika SLS, da je bil naš trud poplačan preteklo nedeljo popoldne, ko smo soglasno ugotovili, da nam je še enkrat, že 18. po vrsti, Tabor SLS uspel. Če s
 naših Mestnih in Občinskih odborov SLS lepo, da so bili z nami tudi kandidati za župane in občinske svetnike SLS, da je bilo vreme kot nalašč za nas ravn

osti in lepih nagrad. Naj vas tale kratka reportaža popelje nazaj v to lepo sončno nedeljo, ki smo jo preživeli na Pivškem in naj vam spomin na letošnji Tab
 smo s sporočilom za medije želeli opozoriti širšo javnost a bližajoči se Tabor SLS, najpomembnejši in najbolj množično obiskan letni dogodek Slovenske lju

   



Več fotografij si lahko ogledate na Facebook profilu SLS v albumu 18. Tabor SLS 

18. TABOR SLS PRVO VELIKO LJUDSKO ZBOROVANJE V PIVKI PO LETU 1869 
dska stranka v nedeljo, 29. avgusta 2010, prireja 18. tradicionalni Tabor SLS, ki bo potekal na zunanjem prizorišču Parka vojaške zgodovine v Pivki. Tabo

ga leta po dveh prvih uspelih štajerskih taborih kot tretji slovenski tabor potekal znameniti »Pivški tabor na Kalcu«, ki je povezan z osebnostjo Miroslava Vi
telja in izdajatelja političnega lista Naprej, ter dogodki ob slovenskem taborskem gibanju v 19. stoletju. Udeležilo se ga je okoli sedem tisoč ljudi, Pivški T
vi, da sinovi Slave smo«! ...več 

18. Tabor SLS smo začeli ob 10. uri s sveto mašo na prizorišču, ki jo je daroval zaporniški vikar Robert Friškovec. Po sveti maši s
umetniške skupine, ki so jih k nastopu na Taboru povabili naši Občinski oz. Mestni odbori SLS - FS Gradina iz Ilirske Bistrice, ljuds
Mešani pevski zbor Ladko Korošec in Selski fantje iz Zagorja ob Savi, Fantje treh vasi iz Kidričevega, Šavrini in anka Šavrinke i
Ljubljana. Ob uradnem odprtju 18. Tabora SLS nam je Zdravljico zapel uveljavljeni operni pevec Tim Ribič, Selski fantje pa himn
gostitelj, župan Občine Pivka Robert Smrdelj, čigar govor si lahko preberete na naši spletni strani. 
18. Tabor SLS v Pivki je sicer s svojim slavnostnim govorom odprl predsednik SLS mag. Radovan Žerjav.  
V okviru uradnega programa nam je še enkrat zapel Tim Ribič in njegov kolega, sicer član pevskega zbora SNG Maribor, Hideyuki
Slovenec sem, po nastopu Selskih fantov pa je zbrane razveselila še pevka Tina Gačnik Tiana.  
Po žrebu glavnih nagrad SLS pikada, kjer so obiskovalci odgovarjali na vprašanja, kateri županski kandidat SLS kandidira v kater
skupino Akordi, na malem odru pa je bilo poskrbljeno za mlade s skupinama Rotacija in Divine Illusion, ki sta poskrbeli za ritme,
slišati. 
In vmes? Vmes smo zbirali za center Ecce homo, projekt Roberta Friškovca, pa za Sklad za medsebojno pomoč SŽZ pri SLS, o
omogočili brezplačen ogled Parka vojaške zgodovine in vseh njegovih zbirk, lahko so šli na izlete agencije Vinetou … Skratka, če v
Nič hudega – se vidimo pa na naslednjem, 19. Taboru SLS.  
In vtisi? Naj naslednja prispevka govorita o njih – mi kličemo le še HVALA, HVALA in še enkrat HVALA vsem, ki ste kakor kol
avgustovska nedelja za 8000 obiskovalk in obiskovalcev Tabora SLS še posebej pestra in prijetna! 

»SLOVENEC SEM OD ZIBELI DO GROBA!« 
ivki kot mogočna oda radosti vseh Slovencev, vseh, ki v srcu dobro mislimo, na lepo nedeljo, 29. avgusta 2010, vseh, ki smo se zbrali na Taboru Slovenske 

e pravi biser v raju pod Triglavom ob bistrih rekah naših gora in prelesti lepot, ki jih je Gospodar življenja namenil nam, ki tu živimo. 
l svet, mu je v dlani ostalo še malo, bile so lepote in posejal jih je ob mogočni reki Savi in seme se je razneslo do Soče in Drave z besedami »Veseli ljudje bo

pisala zgodovina »rapalske meje«, ki je dvajset let ločevala dve državi, v pokrajini kontrabantov in ljudi, ki jih je umetna meja po prvi svetovni vojni razdelila b
našimi ljudmi«. 
e pred sovražniki iz zahoda in ji je dokončen pečat dal sam Rupnik, ki je dokončal vse te utrdbe od Triglava preko Postojne do Reka in Jadrana, pokrajina, ki
ugi svetovni vojni kljub težkim dogodkom v tem času, pokrajina, kjer se mešajo celinski vetrovi in vplivi mediterana in je prav zaradi tega tako mrzla – a srca
e daroval duhovnik, ki mu zunanji  videz dajejo prav posebej bujni dolgi lasje in veter jih je prav lepo dvigoval proti nebu tako, kot so njegove posvečene roke
sli so polne in nekoliko drugačne, kot jih običajno slišimo pri nedeljskih mašah, njegov glas je božanski in ko se je v njegovih rokah znašla še kitara, so njeg
la med nami. Zaporniški duhovnik Robert Friškovec je res pravi fenomen med nami - pravi misijonar sodobnega časa. 
nute po njej so bile namenjene samemu Taboru – resen in včasih zaskrbljujoč nagovor predsednika mag. Radovana Žerjava, ki nam je v srce polagal, da je č
 ideale »srečne Slovenije« in da na volitvah čez  dober mesec izberemo najboljše žene in može, ki bodo vodili naše lokalne skupnosti. 
na Kranjcem se bodo zjasnila,« je moja želja in želja marsikoga v teh dneh, v dneh, ko je pred nami predvolilni »advent«, to je čas pričakovanja na radost, ne
novi hlapcev, za hlapce rojeni!!«. 
o mi, sinovi slave, ki nam ni vseeno, kaj bo o nas pisala zgodovina in besede papeža Janeza Pavla II mladim v Postojni so bile »POGUMNI ZMAGUJEJO!« in pr

SKLAD ZA MEDSEBOJNO POMOČ SŽZ PRI SLS 
a medsebojno pomoč. Odločile smo se, da na Taboru naredimo akcijo za zbiranje sredstev za omenjeni Sklad.  
podinje in spekle svoje dobrote iz različnih koncev Slovenije in tako smo imele: prekmursko gibanico, krhke flancate, pehtranovo potico, ajdov kruh z orehi i
podinjam bi se lepo zahvalila za njihove dobrote, ki so jih darovale. Vsi, ki so darovali 1 evro ali več v naš Sklad, so v zameno dobili košček peciva, kruha, po
 evra za Sklad. Komu bomo namenile ta sredstva, se bomo skupaj odločile na sestanku SŽZ pri SLS in tudi javno objavile. 
cijami. Zelo sem vesela, da nam je to uspelo, ker vsi pa niso tako mislili. 
gali, da smo zbrali sredstva za Sklad za medsebojno pomoč. Poleg denarja smo na Taboru zbirale tudi plastične zamaške od steklenic, ki jih bomo namenile
r je v Sloveniji velik problem. Torej: članice SŽZ pri SLS se lahko takoj vključimo v reševanje problemov v Sloveniji. 

                                                         

LOKALNE VOLITVE 2010 
Prejšnji teden so na novinarskih konferencah svojo kandidaturo za župana oz. županjo napovedali tudi Milena 
Vrhovec v Ivančni Gorici, Peter Cesar v Slovenj Gradcu in Srečko Ocvirk v Sevnici. Vabljeni, da si poročila s teh 
dogodkov preberete na naslednjih povezavah: 

 Ocvirk potrdil kandidaturo za sevniškega župana 
 Milena Vrhovec v boj za županski stolček 
 Cesar za povezavo Koroške z avtocesto 

 

http://www.facebook.com/photo.php?pid=4083689&id=241007802613&ref=fbx_album#!/album.php?aid=165285&id=241007802613&ref=mf
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=4874FEB5-C19A-F820-602F-28102B453873&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=E5FC0A4B-29E9-2AA1-3F92-8F5A70CCF8B4&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=FB0B2186-FF02-4B6B-B84D-0D064591E817&linkid=newsContent
http://www.dolenjskilist.si/2010/08/27/32199/novice/posavje/Ocvirk_potrdil_kandidaturo_za_sevniskega_zupana/
http://www.dolenjskilist.si/2010/08/27/32251/novice/dolenjska/Milena_Vrhovec_v_boj_za_zupanski_stolcek/
http://delo.si/clanek/118706


3. KROG SREČANJ VODSTVA SLS Z RO 
SLS DOLENJSKA, BELA KRAJINA, 
POSAVJE 
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav in 
podpredsednik SLS ter župan Občine Krško 
Franc Bogovič, ki je županski kandidat SLS v 
Občini Krško tudi na letošnjih lokalnih 
volitvah, sta se v imenu vodstva v okviru 3. 
kroga srečanj z Regionalnimi odbori SLS 
srečala s člani RO SLS Dolenjska, Bela 
krajina in Posavje. Delovni sestanek, ki je 
potekal v četrtek, 26. avgusta 2010, v 
sodobnih prostorih Kulturnega doma v 
Šentjerneju, je bil posvečen zadnjim 
pripravam na lokalne volitve ter pregledu do 
sedaj evidentiranih kandidatov za volitve v 
občinske svete in župane. Na srečanju ni 
manjkalo pozitivne energije, večina odborov 
je predstavila svoje ambiciozne načrte za 
prihajajoče volitve, predsednik SLS mag. 
Radovan Žerjav pa je dejal, da so v tem 
mandatu tako župani iz vrst SLS kot 

občinski svetniki na Dolenjskem, Beli krajini in v Posavju dokazali, da so ljudje dejanj in vredni novega zaupanja tudi v 
prihodnje. To po besedah mag. Žerjava med drugim vsak dan s svojim delom na lokalni ravni dokazuje tudi gostitelj 
tokratnega srečanja župan Občine Šentjernej Franc Hudoklin. 

 
DELOVNO SREČANJE VODSTVA SLS S 
PREDSTAVNIKI RO SLS V STAREM TRGU 
PRI LOŽU 
Minuli torek je v okviru tretjega kroga 
obiskov vodstva SLS po Regionalnih odborih 
SLS predsednik SLS mag. Radovan Žerjav 
obiskal tudi Notranjsko. Na regijskem 
sestanku v Starem trgu pri Ložu so 
sodelovali predstavniki Občinskih odborov 
SLS z Notranjske, Ribniško - kočevske in 
Dolomitsko - barjansko - grosupeljske regije. 
Seveda je beseda tekla največ o pripravah 
na lokalne volitve. Predsednik SLS mag. 
Žerjav je izrazil zadovoljstvo, da so v večini 
odborov že zapolnili kandidatne liste. Tudi že 
uveljavljenih aktualnih županov, ki bodo v 
teh koncih poskušali nadaljevati svoj 
mandat, ne manjka, nekaj pa jih bo 
poskusilo povsem na novo. Mag. Žerjav se je 

ob koncu dotaknil tudi nacionalnih tem, kot so napovedani davek na nepremičnine in pokojninska reforma ter 
predstavil poglede SLS na ostala aktualna dogajanja v državi. Prisotni so se strinjali, da je situacija na veliko področjih 
zaskrbljujoča, priložnost SLS pa je v podajanju konstruktivne in argumentirane vsebine med volilno kampanjo za 
letošnje lokalne volitve. Ni več časa za politizacijo in populizem, temveč za trdo delo in prevzem odgovornosti za 
razvoj tako posameznih občin kot celotnih regij. Večer se je ob prigrizku, za katerega je poskrbel gostitelj, župan 
Občine Loška Dolina Janez Sterle, zaključil ob sproščenem pogovoru. 

 
3. KROG SREČANJ VODSTVA SLS Z 
REGIONALNIMI ODBORI PRLEKIJE IN 
PREKMURJA  
Vodstvo SLS se je v okviru 3. kroga srečanj z 
Regionalnimi odbori SLS na delovnem 
srečanju v ponedeljek, 23. avgusta 2010, v 
Spodnjih Ivanjcih sestalo s predstavniki RO 
SLS Prlekije in Prekmurja. Osrednja nit 
pogovorov so bile jesenske lokalne volitve 
2010, na katere se SLS in tudi njeni prleški 
ter prekmurski odbori že intenzivno 
pripravljajo. Predsednik SLS mag. Radovan 



Žerjav je ob robu srečanja poudaril, da ima stranka v Prlekiji in Prekmurju še veliko neizkoriščenih možnosti za nov 
zagon in rast ter izrazil zaupanje, da se bo to poznalo tudi že med kandidati za liste za občinske svete in županska 
mesta na letošnjih lokalnih volitvah. Poleg priprav na lokalne volitve pa so na srečanju, ki je potekalo ravno v času 48. 
mednarodnega kmetijsko-živilskega sejma AGRA v Gornji Radgoni, veliko pozornosti namenili tudi kmetijstvu, ki je 
regijsko zelo pomembna panoga.  

 
SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
VODJA PS SLS JAKOB PRESEČNIK PREDSTAVIL PRIPOMBE IN PREDLOGE SLS NA PREDLOG VLADNE 

POKOJNINSKE REFORME OB ZAKLJUČKU JAVNE RAZPRAVE 
Ljubljana, 31. avgust 2010 - Vodja Poslanske skupine SLS Jakob 
Presečnik je na današnji novinarski konferenci ob zaključku javne 
razprave predstavil pripombe in predloge izboljšav na predlog Zakona o 
pokojninskem in invalidskem zavarovanju. V SLS namreč že dlje časa 
poudarjamo, da se brez temeljitih strukturnih reform naši državi ne 
piše nič dobrega. Ena izmed takih je tudi pokojninska, kajti vsi se 
zavedamo, da finančno stanje pokojninske blagajne že dolgo ni več 
vzdržno, napovedi pa so še bolj črnoglede. Kljub naši načelni podpori 
pokojninski reformi si želimo, da nova pokojninska zakonodaja ne bi 
ustvarjala novih krivičnih situacij, temveč, da bi se vsaj najbolj očitne 
krivice in neenakosti nastale zaradi pokojninskih ali drugih predpisov v 
preteklih obdobjih, upoštevale in na nek način skušale poravnati ob 
upokojevanju v prihodnjih letih. S takšnimi popravki in nekaterimi 
drugimi potrebnimi popravki bi bil predlagani osnutek Zakona o 

pokojninskem in invalidskem zavarovanj sprejemljiv tudi za Poslansko skupino SLS. Več si lahko preberete v 
nadaljevanju... ...več 

 
VODSTVO SLS POZVALO PREDSEDNIKA ZZS PETRA VRISKA K IZSTOPU IZ SLS, UMIKU S FUNKCIJ NA ZSS 
IN OPRAVIČILU 
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav: »Sistem zadružništva temelji na solidarnosti, zadružništvo, kot ga imamo 

danes, pa to ni.« 
Ljubljana, 27. avgust 2010 – Vodstvo SLS je danes 
na novinarski konferenci predstavilo svoj poziv 
predsedniku Zadružne zveze Slovenije Petru Vrisku, 
da izstopi iz stranke in funkcij v ZZS, ter k opravičilu 
za prejemanje nemoralno visokih plač na račun 
težkega dela celotne generacije kmetov. Predsednik 
SLS mag. Radovan Žerjav je pojasnil, da je 
predsednika ZZS Petra Vriska že ob prvih ugibanjih 
medijev o njegovih domnevno zelo visokih osebnih 
prejemkih na ZZS osebno pozval, da transparentno 
in na novinarski konferenci predstavi realne podatke 
o svoji dejanski plači in argumente zanjo, če trdi, da 
medijske navedbe o tem ne držijo. »To se žal ni 
zgodilo, čeprav je bilo v tednu dni dovolj časa, da bi v 
javnosti te očitke argumentirano zavrnil,« pravi mag. 
Žerjav in dodaja, da je v SLS o tem v teh dneh tekla 
burna razprava, člani pa se počutijo predmet 

norčevanja, so razočarani in ponižani. »V vodstvu SLS prav tako ne sprejemamo argumentov predsednika ZZS Petra 
Vriska, da so medijska ugibanja o plačah vodstva ZZS napad na zadružništvo, temveč to med drugim le še dodatno 
dokazuje, da v slovenskem zadružništvu nekaj ni v redu,« pravi mag. Žerjav, ki je na problematiko kmetijskih 
organizacij opozoril že v svojem govoru ob izvolitvi za predsednika SLS maja lani. »Že od tedaj smo znotraj SLS kritični 
do te problematike,« pravi mag. Žerjav in dodaja: »Sistem zadružništva temelji na solidarnosti, zadružništvo, kot ga 
imamo danes, pa to ni. Le kaj bi si o tem mislil Janez E. Krek, če bi videl, kaj je postalo slovensko zadružništvo.« ...več 

 
SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
PODPREDSEDNICA SLS OLGA FRANCA: VLADNI PROJEKT SLOVENSKEGA LOGISTIČNEGA HOLDINGA JE 
NOVI »TEŠ 6« 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=0EA97E97-237E-6BEA-F3BE-1B8921DFFFDA&linkid=newsContent�
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=0EA97E97-237E-6BEA-F3BE-1B8921DFFFDA&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=5C3F4A7D-06BD-1618-08F7-819E9F8C4CD0&linkid=newsContent


Kdaj bo Vlada RS tujemu svetovalcu Mehdornu povedala, da davkoplačevalskega denarja za plasiranje v Slovenski 
logistični holding preprosto nima? 
Ljubljana, 27. avgust 2010 – Podpredsednica SLS Olga Franca ob današnjem obisku 
prometnega ministra dr. Patricka Vlačiča na Obali in obalnem gospodarstvu, ki je po 
njenem prepričanju namenjen predvsem »promociji«  vladne ideje o oblikovanju 
logističnega holdinga, javno sprašuje ministra, kdaj bo Ministrstvo za promet RS oz. 
Vlada RS neformalnemu svetovalca pri sanaciji Slovenskih železnic Hartmutu 
Mehdornu povedala, da ogromne količine davkoplačevalskega denarja, ki ga 
predvideva za plasiranje v projekt, preprosto nima? »Ideja slovenskega logističnega 
holdinga, za katero si še strokovnjaki niti malo niso edini, je v številkah nerazumno 
potratna«, pravi Olga Franca, ki se hkrati sprašuje, če je to vladni novi »TEŠ 6«. ...več 

 

O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
PREDSEDNICA SKZ PRI SLS MIHAELA LOGAR: »POVEČANJE POBRANEGA DAVKA IZ NASLOVA 

OBDAVČITVE NEPREMIČNIN SKORAJ V CELOTI NA PLEČIH 
KMETIJSKE DEJAVNOSTI!« 

Spodnji Ivanjci, 25. avgust 2010 – Na današnji 2. redni seji Izvršilnega 
odbora Slovenske kmečke zveze pri SLS, ki trenutno še poteka ob robu 
mednarodnega kmetijsko-živilskega sejma AGRA, so prisotni velik del 
razprave namenili prav novemu Predlogu Zakona o davku na 
nepremičnine. »V SKZ pri SLS predlog zakona v celoti zavračamo, saj 
bo, kot kaže, glavnina povečane davčne obremenitve padla na 
kmetijsko dejavnost, saj prav iz tega naslova pristojno ministrstvo 
načrtuje povišanje pobranih davkov. To je v popolnem nasprotju z 
izjavo predsednika Vlade RS, ki je obljubil, da se nobeni skupini 
prebivalcev ne bodo povečale davčne obveznosti,« je odločna 
predsednica SKZ pri SLS Mihaela Logar. ...več 

 
PREDSTAVNIKI MO SLS KOPER NA OBISKU V KS BERTOKI 
Bertoki, 24. avgust 2010 – Predsednica MO SLS Koper in kandidatka za županjo MO Koper Olga Franca je s svojimi 
sodelavci obiskala KS Bertoki, saj se je želela podrobneje seznaniti s potrebami, željami in težavami tamkajšnjih 
prebivalcev. Med drugim so se pogovarjali o mrliški vežici, ki je ostala nedograjena in ni v planu investicij. Prebivalci 
Bertokov si tudi želijo urediti stavbo Agrarie Koper, ki se nahaja za KS, vendar še niso uspeli doseči soglasja z občino. 
Za parkirišče ob cesti je predvideno, da bi se urejalo v sklopu širitve cerkve, vendar se jim zdi sporno, da bi posegali v 
parcelo ob cesti drevoreda, ki je sicer zaščiten. Ob tej priložnosti je Mirela Božič, tajnica MO SLS Koper, izpostavila 
problem prehoda čez glavno cesto ob Poljski poti, tj. na glavni cesti Prade – Sv. Anton, saj šolarji nimajo možnosti 
varnega prečkanja ceste, kar se vleče že desetletja. 
V razpravi so se dotaknili tudi nameravane gradnje bencinskega servisa na parceli pred cerkvijo, pri čemer je 
predsednica MO SLS Koper Olga Franca pojasnila, da v MO SLS Koper ostro nasprotujejo gradnji bencinskega servisa 
iz že večkrat pojasnjenih razlogov. Govorili so tudi o postavitvi protihrupne ograje ob hitri cesti od Srmina do Bertokov 
oz. Kopra ter sklenili, da je treba zahtevati meritve emisij in hrupa in če bodo presegali zakonsko dopuščene nivoje, 
bo zahtevi KS po postavitvi protihrupne ograje zagotovo ugodeno.  
Sicer pa so razpravljali še o kemični čistilnici Kemiplas, ki še vedno obratuje, izpostavili pa tudi mnoge druge 
probleme, med drugim tudi neurejenost kanalizacije, saj ponekod tega ni niti ni načrtovano. Govorili so tudi o 
problematiki odlagališč odpadkov ter divjih odlagališč, pa tudi o prodaji palače Panatoinopolis v Bertokih, ki so ji v MO 
SLS Koper močno nasprotovali, po prodaji pa se že pojavljajo zahteve lastnika po takojšnji izselitvi KS.  
V nadaljevanju je Mirela Božič izpostavila problem, ki naj bi nastal z dostopanjem na glavno cesto za domačine, ki 
stanujejo na hribu Srmin. Problem se bo pojavil takoj, ko bo odprt dostop ceste do Luke Koper, saj se enostavno ne 
bo več možno hitro in varno vključiti na cesto. Obenem so se še seznanili s predlogom MO SLS Koper, ki so ga 
naslovili na Direkcijo za ceste, MO Koper ter Ministrstvo za promet ES, da se hitro cesto izključi iz vinjetnega omrežja 
zaradi povečanega prometa skozi Bertoke.  
Iz razprave članov KS Bertoki (razen tistih iz stranke KJN) je bilo razvidno, da je sodelovanje med občino in KS na nizki 
ravni, da nimajo ustreznih informacij,  niso vpeti v lokalno dogajanje s strani občine, da KS nima nikakršnih 
pristojnosti in da so nezadovoljni s počasnim razvojem KS.  
Sicer pa se je sestanek končal v pozitivnem duhu, z zahvalo MO SLS Koper gostiteljem za gostoljubje in z obljubo 
pomoči pri reševanju problematike bencinskega servisa, nadvoza in protihrupne ograje.  

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=83E7CB91-CB95-CA36-971C-46E185EE3E9E&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=AE02C4DA-3893-9612-1913-6FF134A4DF71&linkid=newsContent


NOVI VODSTVI REGIJSKEGA ODBORA IN KLUBA ŽUPANOV 
RO SLS PTUJSKO – ORMOŠKE REGIJE 
Regijski odbor in Klub županov Slovenske ljudske stranke (SLS) Ptujsko – ormoške regije sta na srečanju s 
predsednikom SLS mag. Radovanom Žerjavom izvolil novi vodstvi.  
Dosedanja predsednica dr. Darinka Fakin, županja Občine Majšperk, je predala vodenje Regijskega odbora SLS 
Radoslavu Simoniču, županu Občine Hajdina, in je bila izvoljena za podpredsednico, tako kot dosedanji tajnik - 
koordinator odbora Branko Brumen, novi predsednik Mestnega odbora SLS na Ptuju. Za podpredsednika sta bila 
izvoljena še Marjan Mohorko iz občine Ormož in ustanovni član Kmečke zveze Franc Obran iz občine Markovci.  
Za predsednika Kluba županov Spodnjega Podravja, v katerem je devet županov našega območja (Destrnik, 
Gorišnica, Hajdina, Juršinci, Markovci, Majšperk, Trnovska vas, Videm in Zavrč), in predstavnika v Svetu SLS je bil 
izvoljen Jožef Kokot, župan Občine Gorišnica. Vsi župani SLS, razen Radoslava Simoniča, bodo tudi letos kandidirali za 
novo zaupanje svojih volivcev.  
Namen sestanka je bila tudi priprava na lokalne volitve 2010 in tradicionalni Tabor SLS v Pivki, ki se ga iz Ptujsko – 
ormoške regije udeležuje skoraj 1000 članov in simpatizerjev stranke.  
Na sestanku so se dogovorili za enoten nastop na letošnjih lokalnih volitvah s temeljnimi cilji utrditve programa SLS 
kot tradicionalne politične stranke evropskega kulturnega kroga in prve slovenske politične stranke v času 
osamosvajanja, ohranitve največjega števila županov v občinah regije, ki so zagotovilo za uspešen razvoj svojih občin 
in regije, ter uveljavitve regij - pokrajin v Sloveniji, s Spodnjim Podravjem in Ptujem kot regijskim in razvojnim 
središčem in žariščem nacionalnega pomena, v partnerskem odnosu z drugimi občinami, kar bo omogočilo 
nadomestitev razvojnega zaostanka in pospešen razvoj občin in območja.      
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav in poslanec SLS Franc Pukšič, župan Občine Destrnik, sta župane in člane 
regijskega odbora seznanila z aktualnimi družbeno-političnimi razmerami na državni ravni in stališči stranke do njih 
ter podprla kandidate in programe kandidatov SLS na jesenskih lokalnih volitvah, še poroča predsednik MO SLS Ptuj 
Branko Brumen.  
 

*** 

 

Občinski odbor SLS Trebnje vabi na 

POHOD po Baragovi poti 

V nedeljo, 5. septembra 2010 ob 8:00 



 
Potek poti (20 km): 

Štart in cilj pri Petrolovi črpalki pod gradom v Trebnjem 

Vrhtrebnje (ogledali si bomo tamkajšnjo cerkev in doprsni kip dr. Alojzija 
Šuštarja) 
Dobrnič (ogledali si bomo cerkev Sv. Jurija in krstni kamen Friderika Ireneja 
Barage) 
Mala vas (ogledali si bomo rojstno hišo Friderika Ireneja Barage) 

Prijave Anton Zaletel (041 377 958).  
 

*** 
SLS ODSLEJ TUDI NA TWITTERJU! 

V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti Twitter, kjer 
boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali na aktualno politično dogajanje. Spremljajte nas 

torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

http://twitter.com/ZerjavSLS


   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku in tudi, da se 

pridružite  
skupini podmladka SLS Nove generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts

	Zadnjih nekaj tednov je Glavno tajništvo SLS na Beethovnovi poleg vseh drugih rednih obveznosti živelo, dihalo, sanjalo in delalo za 18. Tabor SLS, ki je bil načrtovan za zadnjo avgustovsko nedeljo v Parku vojaške zgodovine v Pivki. Sedaj že veste, drage prejemnice in prejemniki E-novičnika SLS, da je bil naš trud poplačan preteklo nedeljo popoldne, ko smo soglasno ugotovili, da nam je še enkrat, že 18. po vrsti, Tabor SLS uspel. Če ste bili tam, veste, da smo se imeli v družbi nastopajočih kulturno-umetniških skupin iz naših Mestnih in Občinskih odborov SLS lepo, da so bili z nami tudi kandidati za župane in občinske svetnike SLS, da je bilo vreme kot nalašč za nas ravno v nedeljo prečudovito in da smo imeli za naše obiskovalce tudi kup dodatnih aktivnosti in lepih nagrad. Naj vas tale kratka reportaža popelje nazaj v to lepo sončno nedeljo, ki smo jo preživeli na Pivškem in naj vam spomin na letošnji Tabor SLS privabi nasmeh na obraz v tehle že kar mrzlih septembrskih dneh: Že v četrtek smo s sporočilom za medije želeli opozoriti širšo javnost a bližajoči se Tabor SLS, najpomembnejši in najbolj množično obiskan letni dogodek Slovenske ljudske stranke:
	 Cesar za povezavo Koroške z avtocesto

